TECHNICAL DATA SHEET

Handcrafted in our North American ateliers.

Made from responsibly sourced Spanish cedar. This South American wood is durable and resistant, making it a prime choice for exterior uses.

Ilva water base coating products offer a complete protection and finish to meet the most stringent architectural, design, and environmental specifications.

Seat and backrest cushions are upholstered with high quality hypoallergenic inserts, and covered in a curated variety of premium fabrics, from renowned maker C&C Milano. These fabrics are resistant to stains, spills, and fading due to wear and weather. Please follow manufacturer care guidelines.

Cushion padding is protected by the Bosquet Liner. This lining, designed with a lightweight 100% polyester fabric, has excellent UV and mold resistance.

The Bosquet Liner allows to remove the covers for easier cleaning and maintenance. Dry cleaning only.

Also removable, the Bosquet Liner is equipped with a mesh that facilitates the evacuation of water and moisture.

Seams are entirely heat-sealed, which prevents the fabric from fraying.

High-quality corrosion resistant zippers and trimmings.

Discreet magnet system integrated inside the cushions, keeping them always in place despite the weather.

Ottoman

ENS - OT - 001

Wood species : Spanish cedar Finish : Roussette matte

36

FICHE TECHNIQUE

Fabriqué à la main dans nos ateliers nord-américains.

Fait de cèdre espagnol provenant de source écoresponsable. Issu d'Amérique du Sud, le cèdre espagnol est durable et résistant, ce qui en fait un choix tout indiqué pour l'extérieur.

Produits à base d'eau llva fournissant une finition et une protection complètes à votre mobilier. Ils satisfont les critères les plus élevés en matière d'architecture, de design et de respect de l'environnement.

Coussins de siège et dossier rembourrés avec des matériaux hypoallergènes et offerts dans une gamme de tissus de haute qualité. Provenant du fabricant réputé C&C Milano, ces tissus sont résistants aux taches, aux liquides, et à la décoloration causée par les éléments et le temps. Veuillez suivre les consignes du fabricant.

Rembourrage des coussins est protégé par le Bosquet Liner. Cette doublure, conçue avec un tissu léger 100% polyester, possède une excellente résistance aux UV et à la moisissure.

Bosquet Liner permet d'enlever la housse pour l'entretien et le nettoyage de celle-ci. Nettoyage à sec exclusivement.

Aussi amovible, le Bosquet Liner est muni d'un grillage qui permet de faciliter l'évacuation de l'eau et de l'humidité.

Coutures thermosoudées, ce qui évite l'effilochage du tissu.

Fermetures à glissière et garnitures de haute qualité résistantes à la corrosion.

Système discret d'aimants intégré à l'intérieur des coussins, gardant ceux-ci toujours en place malgré les intempéries.

Ottoman

ENS - OT - 001

Essence de bois : Cèdre espagnol

Fini : Roussette mat

